



Protokoll – Kårledningsmöte 27 februari 2018

§1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl: 07.30

Närvarande:

August Schelin

Astrid Johansson

Alice Olsson

Oskar Stenberg

Henrik Jonsson

Alexandra Muhl

Julia Rosell

Kevin Storgård

Närvarande efter kl 08.10

Olof Eriksson

§2 Val av mötesordförande

Kårledningen beslutar att

välja Astrid Johansson till mötesordförande

§3 Val av mötessekreterare

Kårledningen beslutar att

välja Alice Olsson till sekreterare

§4 Val av justerare

Kårledningen beslutar att

välja Alexandra Muhl till justerare

§5 Godkännande av föredragningslistan

Kårledningen beslutar att

godkänna föredragningslistan

§6 Föregående protokoll

Kårledningen beslutar att

protokollet kan läggas till handlingarna

§7 Budgetar

Kårledningen beslutar att

Inte godkänna Götes budget. Budget skickas in igen i rätt mall, samt revidera kostnad för överlämningsresan samt lägga in utfall. Kevin meddelar Götes.

§8 Fakturor

Kårledningen beslutar att

Godkänna HCM's Förvaltningsavgift.

§ 9 Åskningar

§10 Avstämning inför föreningsinfokvällen


AJ


AS


AO


AM



Olof hämtar pizzan.

Kevin, Oskar och Henrik ställer i ordning piazzan.

Vi är på plats kl 15.45.

§11 Uppföljning Di Gamble inbjudan

Går bra, 3 personer har anmält sig. Resterande bjuds in via Di Gamble Facebook gruppen.

§12 Diskussion kring Götes verksamhet samt incident lördagen 24 februari

Allmän diskussion om föreningar och deras verksamhet i utrymmen på Handelshögskolan med avstamp i Götes incident lördagen 24 februari.

Får föreningar vistas i puben utan att dricka alkohol?

Ja, tekniskt sett, men kan bli svårt praktiskt att skilja på alkohol och att vara där rent fysiskt.

Problemet verkar generellt vara, sett till flera andra föreningar, att flera "äldre" som inte går på skolan vistas i lokalen. Detta är problematiskt då de inte är lyhörda för tillsägelser från ledningen. Götes behöver ha utrymme för att förvara sina DJ prylar. En person i Götes får access till puben för att kunna lämna av DJ prylarna.

Alice, Kevin och Olof träffar Götes för att prata om detta.

Götes får 1 person med access: Ordförande, om de bryter mot detta tas accessen bort.

Viktigt att poängtera att de inte får ha alkohol i bäset eftersom det är ett slutet sällskap och slutet rum.

Tala om för Götes vilka konsekvenser som uppstår om de dricker alkohol.

§13 Diskussion kring hur incitamenten till att bli medlem ser ut och hur de förmedlas

Vi måste skapa incitament till att bli medlem. Vilka ska det vara?

Research för inspiration för att se hur andra kårer har det.

August tar kontakt med andra kårer i Sverige för att hamta inspiration.

§14 Spika vilken stadga som gäller

Stadga från årsmötet hösten 2017 är den som gäller. August kikar över detta.

§15 Diskussion kring vad vi anser ska finnas tillgängligt på hemsidan

- Protokoll
- Ekonomi – Swish
- Boka bilen
- Bilder på ledningen
- Uppdaterade stadgar
- 3 delar: studiesocialt, karriär, utbildningsbevakning
- Policy

En ny hemsida kan börja byggas under mitten av mars. Denna färdigställs som ett projekt av Alexandra vid sidan om mail och annat dagligt arbete. Alice hjälper även till.

§16 Diskutera samt besluta datum för årsmöte. Ska hållas i maj månad.

Årsmötet: preliminärt 24 maj 2018.

Olof kollar om Malmstensalen är ledig.

Oskar kollar med Lisa om bokslutet verkar vara klart till dess.

Dubbelkolla när kallelsen ska gå ut.

§17 Veckorapporter


AJ


AS


AO


AM



August Schelin – Alice, Carl och August har skrivit prov i alkohollagen. Dåliga nyheter från Tillståndsenheten gällande antal personer som vistas i puben. Förhoppning är att puben kan öppna om 3 veckor.

Astrid Johansson – Studentforum på Rådhuset. Planering inför föreningsinfokvällen. Haft möte med Malin Petré angående JF's event om jämställdhet. Tagit kontakt med institutioner och programsektioner angående nätverket för likabehandlingsansvariga.

Alice Olsson – Arbetat mycket med Rekon. Alice har också gjort provet i alkohollagen. Planering och tips inför Valborgsveckan tas gärna emot.

Oskar Stenberg- Gått på möten. Mycket i skolan också vilket Oskar har som ambition att fokusera på nu under tentaperioden.

Henrik Jonsson- Försöker skriva avtal med Essity samt få tag på GADDEN. Skriva om avtal med samarbetspartners.

Alexandra Muhl – Arbetat med ett studentärende. Planering inför SAMO-utbildning. Haft uppstartsmöte med studentjuristerna.

Julia Rosell- Planerar event, imorgon 28/2 blir det ishockey. Ett buddy-möte planeras för att utvärdera och utveckla utskottet.

Kevin Storgård – Planering inför föreningsinfokväll. Kollat föreningsstyrelser mot HHGS medlemsregister.

Olof Eriksson- Varit på möte i styrgryppen för införandet av GDPR och fått kontakt med en person på Chalmers som arbetar med detta. Deltagit på säkerhetsforum.

§18 Övriga frågor

Dresscode:

§19 Mötets avslutande

Mötet avslutas

Vid protokollet

Alice Olsson

Mötessekreterare

Astrid Johansson

Mötesordförande

August Schelin

Kärordförande

Alexandra Muhl

Justerare

AJ

AS

AO

AM

